
FAU HAVLIMYRA SKOLE

REFERAT FAU-MØTE

Møtedato 12.10.22 Tid: 17.30-1
8.50

Møtested:
Havlimyra skole,
Lærerværelset

Referent:
Cecilie Øverli,
avtroppende
FAU-leder

Tilstede Kristine Seilfaldet 8d, Elisabeth Gabestad 8d, Hege Beckmann 9e, Hege
Kirkeby 10b, Stine Meltevik 8f, Julie Nilsen 10d, Stein Roger Bjørheim 8b,
Ingunn Nesje 9d, Monica Angell 9f, Frode Klem 10c, Andreas Fredvinge
9b, Eivind Johnsen 9a, Øyvind Johansen 10 a, Gunn Marit Daland 8c,
Cathrine Segberg 8a

Sak nr.: Innhold Ansvarlig

05-
2022/2023

Referat godkjen.

06-
2022/2023

Trafikksikkerhet.

Foreldrekontakt på hert trinn bes formidle til foreldrene å
minne ungdommene på trafikksikkerhet.
Gjelder spesielt kryssing av veien fra busstoppene. Minne
elevene om å bruke undergangen og hvorfor.

Det ble kort drøftet mulighet for skolepatrulje og
trafikkvakter, men dette ble vurdert som ikke holdbare
løsninger, blant annet fordi elever ikke kan ha ansvar for
trafikksikkerhet og skolen har ikke ressurser. Det vil uansett
ikke løse problemet.

Innspill fra FAU til rektor er å ta kontakt med kommunen og
opprette en dialog om hva som kan endres på selve veien
og det fysiske miljøet for bedre å ivareta Trygg Skolevei.
Konkret forslag er å flytte busstoppet nærmere
undergangen.

.
Foreldrekonta
kter

07-
2022/2023

Natteravner.
Foreldrekontaktene for 8. og 9. trinn informerer foreldrene
om behov for Natteravner fra skolen, og kan formidle info til
de som ønsker det.

Foreldrekonta
kter og FAU
leder



Navn på natteravner meldes inn til FAU-leder Gunn Marit
Daaland
Det er ønsker med 5-6 foreldre pr kveld, men dersom flere
ønsker å delta, er det fint.

08-
2022/2023

Organisering av klassekonto.

FAU drøfter saken og mener at skolen bør kunne
organisere oppbevaring av pengene slik at enkeltpersoner
ikke blir ansvarlig for store summer.
Det er flere problemer med dette, bl.a. at pengene må
skattes av, de kan mistes dersom ansvarlig faller fra og er i
det hele tatt en problematisk ordning.
FAU ber rektor ta opp med kontorpersonalet muligheten for
å oppbevare pengene på kommunal konto f.eks. etter
samme modell som Justvik skole:
Alle klassekassene i skolens regnskap. De føres som såkalte
«bundne fond» og saldo overføres fra år til år. De forsvinner
dermed ikke hvis skolen går med underskudd.
Hvert årskull får sitt prosjektnummer.
Hos oss fungerer det veldig bra men det krever en viss jobb å
«holde styr» på. Alle inntekter og utgifter må føres på riktig
prosjektnr  osv.
Det må også - så langt mulig – ikke legges ut for ting, alle
utgifter bør gå via faktura til skolen, godt merket med prosjektnr.
Til innbetalinger bruker vi nå ofte skolens vipps-nr.
På denne måten har man hele tiden god oversikt, og kan
vanligvis kjøre ut «kontoutskrift» til trinnene når som helst.
Det er praktisk og ryddig, og tror alle her er fornøyde med
ordningen.
Skolen bør høre med Ole Petter Ingvaldsen, økonomiavd. hvis
de har spørsmål ang dette.

For å unngå for mye ekstra administrasjonsarbeide for
kontoret, kan f.eks. alle pengene fra en dugnadsrunde
samles sammen, og overføres som et samlet beløp til
skolekonto/prosjekt.

Det ble også drøftet muligheten for FAU eller hvert trinn til
å stifte forening som så kan få organisasjonsnummer og
opprette egne konti og på den måten unngå at en enkelt
person sitter med alle pengene. Men det mest gunstig at
skolen tar hovedansvaret for opbevaring av de store
summene.
Organisering som forening med org. nr. kan også være
gunstig for de som deltar i dugnad på festivaler o.l. da det
ofte kreves org.nr for å få utbetalt “lønnen” fra arrangør.
Eivind fra 9 A vil undersøke med turkomiteen om dette er
nødvendig for å få utbetalingen, eller om det er
uproblematisk at hver enkelt får utbetalt det de jobber inn.

FAU leder
drøfter med
SU



Denne saken drøftes videre neste møte mtp om det er
aktuelt å stifte forening og hva skolen svarer mhp
oppbevaring av pengene som kommer inn.

Det ble drøftet innspill om at alle klassene har en mest
mulig lik praksis for anskaffelse av penger til klassetur.
FAU mener at hver turkomite må få ta egne avgjørelser,
men understreker at det bærende prinsippet er at pengene
skal anskaffes på felles dugnad.
Pengegaver kan være noe som noen ønsker å gi, men det
bør ikke legges opp til at dette er hovedmåten å få inn
pengene.
FAU mener også at selv om det er en stykkpris pr elev for
turen, må det være aksept for at ikke alle familier kan
samle inn like mye, og derfor er man ikke nødvendigvis
ferdig når man har fått inn “nok” penger for sin ungdom.
Dugnadsprinsippet er at alle bidrar med det de kan, mye
eller lite.

09-
2022/2023

Gjennomgang av evaluering av årets 10. trinns Oslotur.
Dette punktet utsettes til neste gang pga det ble brukt mye
tid på saken over, og evalueringen er svært grundig og
omfattende, slik at FAU ønsker god tid til å gå gjennom
punktene der.

10-
2022/2023

Innmeldt sak: Innsyn i dusjene.
Elever opplever det som ubehagelig at man har fullt innsyn
i hele garderoben når døren fra gangen åpnes, slik at
forbipasserende også kan se inn
Konkret forslag til skolen: sette opp lettvegg like inenfor
døren som skjermer for innsyn.
Idrettsanlegget er Idrettsetatens anlegg, men som leietaker
bør skolen presse på utleier om å gjøre denne enkle og
viktige utbedringen.

FAU leder
melder videre
til rektor

11-
2022/2023

Kort info om retningslinjene for mobilbruk på skolen og
hvorfor mobilen tillates brukt i noen perioder i løpet av
skoledagen.

12-
2022/2023

Eventuelt
Forslag om endring i tekst på Årshjulet angående følgende
punkt i november: “Hasjavvenning Kristiansand for 10. trinn”
Det kom ikke frem noen konkrete forslag. Årshjulet kan bli
tatt opp til revisjon på neste møte.


